



សាលាដំបូងរាជធានីភ្នំពេញ

ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ

តុលាការប្រជាពលរដ្ឋខ្មែរ
សាលាដំបូងរាជធានីភ្នំពេញ

បានបើកសវនាការជាសាធារណៈ នាថ្ងៃទី២២ ខែធ្នូ ឆ្នាំ២០១៦ ដោយមាន
សមាសភាពជំនុំជម្រះ

នៅក្រុងមន្ទីរពេទ្យ

-លោកស្រី [REDACTED] ចៅក្រមសាលាដំបូងរាជធានីភ្នំពេញ

តំណាងអយ្យការ

-លោកស្រី [REDACTED] ព្រះរាជអាជ្ញារងអមសាលាដំបូងរាជធានីភ្នំពេញ

ក្រឡាបញ្ជីសវនាការ

-កញ្ញា [REDACTED] ក្រឡាបញ្ជីសាលាដំបូងរាជធានីភ្នំពេញ

ដើម្បីជំនុំជម្រះ

សំណុំរឿងព្រហ្មទណ្ឌលេខ ១០៣៤ ចុះថ្ងៃទី ០៣ ខែ មីនា ឆ្នាំ ២០១៦ ដែលមាន
ជនជាប់ចោទ៖

១.ឈ្មោះ: [REDACTED] ភេទប្រុស អាយុ១៩ឆ្នាំ ជាតិខ្មែរ មុខរបរ សិស្ស ទីកន្លែង
កំណើតនៅសង្កាត់វាលវែង ខណ្ឌលមករា រាជធានីភ្នំពេញ សាសនា ព្រះពុទ្ធ ទីលំនៅមុនពេល
ឃាត់ខ្លួននៅផ្ទះលេខ៥AE ផ្លូវលេខ១៣៤ សង្កាត់វាលវែង ខណ្ឌលមករា រាជធានីភ្នំពេញ ឪពុក
ឈ្មោះ: [REDACTED] ស- ម្តាយឈ្មោះ: [REDACTED] នៅលើ ជានីតិជន។ ទោសពីមុន គ្មាន។

ដីកាបង្គាប់ឱ្យឃុំខ្លួនលេខ១៤១៣-ឈ-ជយជ ចុះថ្ងៃទី០៥ ខែមីនា ឆ្នាំ២០១៦។

២.ឈ្មោះ: [REDACTED] ភេទប្រុស អាយុ១៥ឆ្នាំ ជាតិខ្មែរ មុខរបរ សិស្ស ទីកន្លែងកំណើត
នៅសង្កាត់វាលវែង ខណ្ឌលមករា រាជធានីភ្នំពេញ សាសនា ព្រះពុទ្ធ ទីលំនៅផ្ទះលេខ៧២E០
ផ្លូវលេខ២១៥ សង្កាត់វាលវែង ខណ្ឌលមករា រាជធានីភ្នំពេញ ឪពុកឈ្មោះ: [REDACTED] ម្តាយ
ឈ្មោះ: [REDACTED] នៅលើ ជានីតិជន។ ទោសពីមុន គ្មាន ។ (ក្រៅឃុំ)។

លោក [REDACTED] លោក [REDACTED] ជាមេធាវីការពារសិទ្ធិជនជាប់ចោទ។

៣.ឈ្មោះ: [REDACTED] ភេទប្រុស អាយុ១៤ឆ្នាំ ជាតិខ្មែរ មុខរបរ សិស្ស ទីកន្លែង
កំណើតនៅសង្កាត់វាលវែង ខណ្ឌលមករា រាជធានីភ្នំពេញ សាសនា ព្រះពុទ្ធ ទីលំនៅផ្ទះលេខ
២៤៦ ផ្លូវលេខ២៣៨ ក្រុមទី៧២ សង្កាត់បឹងកេងកង១ ខណ្ឌចំការមន រាជធានីភ្នំពេញ ឪពុក
ឈ្មោះ: [REDACTED] ស- ម្តាយឈ្មោះ: [REDACTED] នៅលើ ជានីតិជន។ ទោសពីមុន គ្មាន ។

(ក្រៅឃុំ)។

លោកស្រី [REDACTED] ជាមេធាវីការពារសិទ្ធិជនជាប់ចោទ។

ជាប់ចោទពីបទ ហិង្សាដោយចេតនាមានស្ថានទម្ងន់ទោស ប្រព្រឹត្តនៅចំណុចមុខផ្ទះលេខ១១B ផ្លូវលេខ២៣៨ ភូមិ១ សង្កាត់បឹងព្រលិត ខណ្ឌ៧មករា រាជធានីភ្នំពេញ កាលពីថ្ងៃទី២៩ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ ២០១៦ តាមមាត្រា២១៨ នៃក្រមព្រហ្មទណ្ឌ។

-ដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីឈ្មោះ: [REDACTED] ភេទប្រុស អាយុ១៥ឆ្នាំ ជាតិខ្មែរ ទីលំនៅផ្ទះជួល ផ្លូវលេខ២៣២០ សង្កាត់បឹងកេងកង៣ ខណ្ឌចំការមន រាជធានីភ្នំពេញ។

-ដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីឈ្មោះ: [REDACTED] ភេទប្រុស អាយុ១៨ឆ្នាំ ជាតិខ្មែរ ទីលំនៅ ផ្ទះលេខ២៩E០ ផ្លូវលេខ១៦៣ សង្កាត់អូរឡាំពិក ខណ្ឌចំការមន រាជធានីភ្នំពេញ។

លោក រៀន សុខា ជាមេធាវីការពារសិទ្ធិដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណី។

អង្គហេតុនៃការចោទប្រកាន់មានដូចតទៅ

-កាលពីថ្ងៃទី២៩ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៦ វេលាម៉ោង១១និង១៥នាទី នៅចំណុចមុខផ្ទះលេខ ១១B ផ្លូវលេខ២៣៨ ភូមិ១ សង្កាត់បឹងព្រលិត ខណ្ឌ៧មករា រាជធានីភ្នំពេញ មានករណីហិង្សាដោយ ចេតនាមានស្ថានទម្ងន់ទោស ដោយកាំបិតកែច្នៃ ដែលបានបង្កឡើងដោយជនជាប់ចោទជាច្រើននាក់ ជិះម៉ូតូចំនួនបួនគ្រឿងមានឈ្មោះ: [REDACTED] ជាអ្នកកាន់កាំបិតកែច្នៃមួយ ឈ្មោះ: [REDACTED] ឈ្មោះ: [REDACTED] ហា [REDACTED] ភេទប្រុស អាយុ១៧ឆ្នាំ(គេចខ្លួន), ឈ្មោះ: [REDACTED] ភេទប្រុស (គេចខ្លួន), ឈ្មោះ: [REDACTED] ភេទប្រុស (គេចខ្លួន), ឈ្មោះ: [REDACTED] ភេទប្រុស (គេចខ្លួន), ឈ្មោះ: [REDACTED] ភេទប្រុស (គេចខ្លួន) និងគូកនពីរនាក់ទៀត មិនស្គាល់ឈ្មោះ បានធ្វើសកម្មភាពកាប់ទៅលើដើមបណ្តឹង រដ្ឋប្បវេណីឈ្មោះ: [REDACTED] និងឈ្មោះ: [REDACTED] បណ្តាលឲ្យមានរបួសទាំងពីរនាក់ជា ទម្ងន់ ហើយក៏នាំគ្នាគេចខ្លួនអស់។ លុះមកដល់ថ្ងៃទី០២ ខែមីនា ឆ្នាំ២០១៦ សមត្ថកិច្ចបានធ្វើការ ស្រាវជ្រាវ និងឃាត់ខ្លួនជនជាប់ចោទបានជាបន្តបន្ទាប់។

-បានឃើញរបាយការណ៍សំយោគលេខ ៥២រក ចុះថ្ងៃទី០៣ ខែមីនា ឆ្នាំ២០១៦ របស់ ការិយាល័យនគរបាលព្រហ្មទណ្ឌកម្រិតស្រាល។

-បានឃើញដីកាសន្និដ្ឋានស្ថាពរលេខ១៩០៥អ.យ.វ ចុះថ្ងៃទី១៩ ខែកក្កដា ឆ្នាំ២០១៥ របស់ តំណាងអយ្យការអមសាលាដំបូងរាជធានីភ្នំពេញ ។

-បានឃើញដីកាសម្រេចបញ្ជូនសំណុំរឿងទៅជំនុំជម្រះលេខ ២៥៣២-ឈ-ដ.ដ ចុះថ្ងៃទី២២ ខែកក្កដា ឆ្នាំ២០១៦ របស់ចៅក្រមស៊ើបសួរសាលាដំបូងរាជធានីភ្នំពេញ ។

នាពេលសវនាការ

-ជនជាប់ចោទឈ្មោះ: [REDACTED] បានឆ្លើយថា៖ ខ្ញុំបាទដឹងពីការចោទប្រកាន់របស់ ព្រះរាជអាជ្ញាពីបទហិង្សាដោយចេតនាមានស្ថានទម្ងន់ទោស។ ខ្ញុំបាទឆ្លើយបញ្ជាក់នាពេលសវនាការ ជូនលោកស្រីចៅក្រមជំនុំជម្រះថា កាលពីថ្ងៃទី២៩ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៦ វេលាម៉ោង១១និង១៥នាទី ខ្ញុំបាទ និងមិត្តភក្តិចំនួន០៩នាក់ទៀតមានឈ្មោះ: [REDACTED] ឈ្មោះ: [REDACTED] ឈ្មោះ: [REDACTED] ឈ្មោះ: [REDACTED] ឈ្មោះ: [REDACTED] និងឈ្មោះ: [REDACTED] បានជិះម៉ូតូ០៤គ្រឿងចេញពីកន្លែងលេង Snooker នៅជិតសាលា ជ័យថាវី បំណងទៅលេងអ៊ិនធើណិតនៅអាវីហ្សូននៅសង្កាត់បឹងព្រលិត ខណ្ឌ៧មករា ពេលនាំគ្នាជិះ ទៅដល់មុខកន្លែងលេងអ៊ិនធើណិតនោះ ក៏ជួបជាមួយបច្ចុប្បន្នដែលជិះម៉ូតូពីរគ្រឿងជា(បច្ចុប្បន្នឈ្មោះ: គ្នា) នៅអាវីណាហ្សូន។ ពេលនោះខ្ញុំនៅមុខអាវីណាហ្សូន ពួកគេវាយគ្នានៅក្រោយ ហើយស្រាប់តែ

ឈ្មោះ [redacted] ស្រេកថា ជួយផងៗ ខ្ញុំក៏ចុះពីលើម៉ូតូកាប់លើបច្ចុប្បន្ននោះខ្ញុំមានសាំម៉ូរ៉ែមួយ ចំណែកបច្ចុប្បន្ន ពួកគេមានសាំម៉ូរ៉ែពីរ។ ខ្ញុំកាប់ត្រូវគេម្នាក់ត្រង់ក្បាល និងដៃ ហើយក៏ឡើងម៉ូតូជិះជាមួយឈ្មោះ [redacted] រត់ តែម្តង។ ខ្ញុំសុំរក្សាចម្លើយកន្លងមកគ្រប់ដំណាក់កាល។ ខ្ញុំធ្លាប់មានជម្លោះជាមួយបច្ចុប្បន្នខាងជនរងគ្រោះ ម្តងនៅកោះពេជ្រម្តងហើយ ដោយពួកគេជញ្ជកាប់ខ្ញុំតែខ្ញុំជិះម៉ូតូគេចខ្លួនផុត លុះនៅថ្ងៃកើតហេតុក៏ជួប ពួកជនរងគ្រោះដោយចៃដន្យ ក៏ពួកគេខ្ញុំវែងស្រេកឱ្យខ្ញុំជួយ ខ្ញុំក៏កាប់ទៅលើជនរងគ្រោះប៉ុណ្ណោះ ខ្ញុំ កាប់លើជនរងគ្រោះ តែពុំដឹងថាត្រូវប៉ុន្មានកាំបិតទេ។ ពេលជិះម៉ូតូឈ្មោះ [redacted] ជាអ្នកខុប វាពុំ បានដឹងថាខ្ញុំមានលាក់កាំបិតទេ ហើយខ្ញុំបបួលឈ្មោះ [redacted] ទៅលេងហ្គេមនៅអារីណាហ្សូន ពុំ បានបបួលទៅកាប់គ្នានោះទេ។

-ជនរងគ្រោះឈ្មោះ [redacted] បានឆ្លើយថា៖ នៅថ្ងៃកើតហេតុខ្ញុំកំពុងតែជិះម៉ូតូពីរ គ្រឿងមានគ្នា០៥នាក់ទៅលេងហ្គេមនៅអារីណាហ្សូន ក្រោយពីលេងហើយខ្ញុំចេញមកវិញ ក៏ឃើញ ពួកខាងជនល្មើសវាយខ្ញុំដោយដៃសិន ពួកវាមានគ្នាច្រើនណាស់ដោយជិះម៉ូតូ០៥គ្រឿងដោយមួយម៉ូតូ ជិះពីរនាក់ទៅបីនាក់ ពេលដែលខ្ញុំនោះខ្ញុំរត់ចូលក្នុង តែប្អូនខ្ញុំឈ្មោះ [redacted] ត្រូវគេវែនៅ ក្រៅ ខ្ញុំក៏ចេញទៅជួយ ស្រាប់តែជនល្មើសដែលនៅចំពោះមុខខ្ញុំនេះកាប់ខ្ញុំមួយកាំបិតត្រូវដៃ ហើយ គាត់ថែមមួយកាំបិតទៀតពីក្រោយចំក្បាលខ្ញុំទៀត បណ្តាលឱ្យខ្ញុំសន្លប់តែម្តង។ បច្ចុប្បន្នគាត់មានគ្នា ច្រើន និងមានកាំបិតគ្រប់ដៃ ព្រោះថាបើគាត់មានកាំបិតតែមួយដើមមិនអាចកាប់ខ្ញុំដល់ទៅ៥កាំបិត ឡើយ។ ខ្ញុំពុំដែលមានទំនាស់ជាមួយខាងជនជាប់ចោទ គឺគេមកវែខ្ញុំតែម្តង ខ្ញុំពុំបានតែដៃទេ។ ខ្ញុំទាម ទារ ៥០,០០០(ប្រាំម៉ឺន)ដុល្លារអាមេរិក។ បច្ចុប្បន្នខ្ញុំពុំមានកាំបិតទេ ពេលគេកាប់ខ្ញុំត្រូវមួយកាំបិត ខ្ញុំចង់ សន្លប់ហើយ ថែមខ្ញុំមួយកាំបិតទៀត។ ខ្ញុំពុំដែលមានទំនាស់ជាមួយគេឡើយ។ សព្វថ្ងៃខ្ញុំមិនដូចដើម ឡើយ ធ្វើការមិនកើត។ ខ្ញុំចាំមុខបច្ចុប្បន្នគាត់កាប់ខ្ញុំបាន ដែលជនជាប់ចោទនោះចំពោះមុខខ្ញុំនេះ។ ខ្ញុំ ទៅលេងហ្គេមពីម៉ោង៩ព្រឹកដល់ម៉ោង១១ជាងក៏មានបញ្ហា។ ខ្ញុំសន្លប់ក្រោយពីខាងជនជាប់ចោទកាប់ខ្ញុំ។

-ក្រឡាបញ្ជីអានចម្លើយជនជាប់ចោទឈ្មោះ [redacted] នៅចៅក្រមស៊ើបសួរចុះថ្ងៃទី ១០ ខែឧសភា ឆ្នាំ២០១៦ ដែលមានខ្លឹមសារថា៖ កាលពីថ្ងៃទី២៩ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៦ វេលាម៉ោង១០និង ៥០នាទី ពេលខ្លួនកំពុងនៅរៀនក្នុងសាលាបាក់ទុក ស្រាប់តែឈ្មោះ [redacted] ជាអ្នកស្គាល់បាន ទូរស័ព្ទហៅខ្លួនឱ្យចេញពីផ្ទះទៅជួបគេនៅមុខសាលា។ ពេលនោះខ្លួនដើរចេញទៅឃើញឈ្មោះ [redacted] ចាន់សំណាង កំពុងតែរង្គុយលើម៉ូតូម៉ាកនិចណាំស ម្នាក់ឯង រួចឈ្មោះ [redacted] ក៏ប្រើឱ្យខ្លួន បើកម៉ូតូខុបវាទៅកន្លែងលេងស្កុយយើងយ៉ាងវិញ។ ពេលនោះខ្លួនក៏បើកម៉ូតូទៅដល់សាលាដយថាវី ក៏ជួប ឈ្មោះ [redacted] ជាអ្នករៀននៅសាលាបាក់ទុកជាមួយខ្លួន, ឈ្មោះ [redacted] ភេទប្រុស រៀនសាលាបាក់ទុកជាមួយខ្លួនដែរ, ឈ្មោះ [redacted] ភេទប្រុស ជាអ្នកស្គាល់, ឈ្មោះ [redacted] ភេទប្រុស រៀនសាលាបាក់ទុកជាមួយខ្លួន, ឈ្មោះ [redacted] ឈ្មោះ [redacted] ភេទប្រុស ជាអ្នកស្គាល់ និងពីរនាក់ទៀតមិន ស្គាល់ឈ្មោះកំពុងតែលេងស្កុយយើង។ បន្ទាប់មកក៏នាំគ្នាទៅកន្លែងលេងអ៊ិនធើណែតអារីណាហ្សូនទាំង អស់គ្នាទៀត នៅផ្ទះលេខ១១២ ផ្លូវលេខ២៣៨ ភូមិ១ សង្កាត់បឹងព្រលិត ខណ្ឌលមករា រាជធានីភ្នំពេញ ដោយជិះម៉ូតូបួនគ្រឿងមានគ្នា០៤នាក់ដូចខាងលើ។ ឈ្មោះ [redacted] ក៏ឱ្យខ្លួនបើកម៉ូតូម៉ាកនិចខុប ឈ្មោះ [redacted] ចំណែកឈ្មោះ [redacted] ជិះម៉ូតូម៉ាកលែត អ្នកខុបម្នាក់គេមិន ស្គាល់ឈ្មោះ, ចំណែកម៉ូតូពីរគ្រឿងទៀតម៉ាកសុបពី ណាំក្រហម និងមួយគ្រឿងទៀតម៉ាកស៊ុយម៉ែរ ៣

ប្រាក់ ដោយខ្លួនមិនដឹងថាអ្នកណាជាអ្នកឧបអ្នកណាទេ។ ពេលខ្លួនបើកម៉ូតូទៅមុខកន្លែងអ៊ិនធើណែត ស្រាប់តែឃើញឈ្មោះ: [REDACTED] លោតចុះពីលើម៉ូតូខ្លួន ដោយខ្លួនមិនដឹងខ្លួន ហើយក៏ដក កាំបិតលាក់ទុកចេញពីខ្លួន រត់ទៅប្រតាយប្រតប់គ្នាជាមួយភាគីម្ខាងទៀត ដែលមានគ្នាប្រហែល០៨ នាក់ កំពុងតែដើរចុះពីកន្លែងលេងអ៊ិនធើណែតនោះ ចំណែកខ្លួនភ័យពេកមិនបានឈប់ម៉ូតូទេ ហើយក៏ បើកម៉ូតូគេចខ្លួន ចំណែកឈ្មោះ: [REDACTED] ឃើញ ក៏លោតឡើងជិះម៉ូតូជាមួយដែរ ខ្លួនក៏បើកម៉ូតូ មកសាលាបាក់ទុកវិញ ហើយឈ្មោះ: [REDACTED] ក៏បើកម៉ូតូម៉ាកនិច នោះចេញទៅបាក់ទៅ ហើយ ខ្លួនក៏យកម៉ូតូរបស់ខ្លួននៅក្នុងសាលាបើកមកផ្ទះខ្លួនវិញទៅ។ ក្នុងរឿងនេះខ្លួនពុំបានដឹង និងសមគំនិត ក្នុងអំពើហិង្សានេះទេ។ ម្យ៉ាងទៀតខ្លួនក៏ពុំបានដឹងថាឈ្មោះ [REDACTED] មានលាក់កាំបិត និង មានបំណងទៅកាប់គេដែរ។ ចំពោះរឿងហេតុហិង្សានៅថ្ងៃទី២០ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៦ ស្ថិតនៅខ្រីម លែនមុខណាហ្គា ខ្លួនពុំបានដឹងរឿងហេតុទេ។ លុះមកដល់ថ្ងៃទី០១ ខែមីនា ឆ្នាំ២០១៦ វេលាម៉ោង ១៨និង៣០នាទី សមត្ថកិច្ចបានមកឃាត់ខ្លួននៅក្នុងសាលាបាក់ទុក ពេលខ្លួនកំពុងចេញពីរៀនគូរ។

-ក្រឡាបញ្ជីអានចម្លើយដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីឈ្មោះ [REDACTED] នៅចៅក្រមស៊ើបសួរចុះថ្ងៃទី ២៣ ខែមីនា ឆ្នាំ២០១៦ ដែលមានខ្លឹមសារថា៖ ខ្លួនសុំដកពាក្យបណ្តឹង និងកំណត់ហេតុបណ្តឹងចុះ ថ្ងៃទី២៩ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៦ ឈប់ប្តឹងតទៅទៀតហើយ ពីព្រោះរបួសខាងស្តាំទងត្រចៀកស្តាំ និង ចង្កាស្តាំតិចតួចប៉ុណ្ណោះ ដែលជនបង្កបានវាយមកលើខ្លួនកាលពីថ្ងៃទី២៩ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៦ ម៉ោង ប្រហែល១១ នៅកន្លែងលេងហ្គេមហាត់ប្រាណ ផ្ទះលេខ១១២ ផ្លូវលេខ២៣៨ ភូមិ១ សង្កាត់ បឹងព្រលិត ខណ្ឌលមករា រាជធានីភ្នំពេញ។ ចំពោះជនជាប់ចោទជិះម៉ូតូ០៤គ្រឿងមានគ្នា០៨ទៅ០៩ នាក់ ខ្លួនពុំដែលស្គាល់ទេ ហើយក៏ពុំធ្លាប់មានទំនាស់ជាមួយពួកគេដែរ។

-ក្រឡាបញ្ជីអានចម្លើយសាក្សីឈ្មោះ [REDACTED] នៅសមត្ថកិច្ចចុះថ្ងៃទី២៩ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៦ ដែលមានខ្លឹមសារថា៖ កាលពីថ្ងៃទី២៩ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៦ វេលាម៉ោង៩ ខ្លួនបានចូលលេងហ្គេមនៅ ក្នុងកន្លែងហាត់ប្រាណមានគ្នា០៥នាក់ គឺមានឈ្មោះ: [REDACTED] ភទប្រុស អាយុ១៤ឆ្នាំ, ឈ្មោះ: [REDACTED] ភទ ប្រុស អាយុ១៩ឆ្នាំ, ឈ្មោះ: [REDACTED] ភទប្រុស អាយុ១៤ឆ្នាំ, ឈ្មោះ: [REDACTED] ភទប្រុស អាយុ២២ឆ្នាំ និងរូបខ្លួន។ ក្រោយមកខ្លួនបាននាំគ្នាឈប់លេងនៅវេលាម៉ោងប្រហែល១១និង១៥នាទី ចេញមកក្រៅ ស្រាប់តែបានឃើញម៉ូតូ០៤គ្រឿងនៅជ្រុងខាងលិច, មានម៉ូតូ០២គ្រឿងនៅខាងកើតមុខសាលាបឋម ម៉ាកស្តុបពីណាំក្រហម និងមួយគ្រឿងទៀតម៉ាកស៊ីមម៉ែ ណាំខ្មៅ គ្មានស្លាកលេខ មួយសន្ទុះ ស្រាប់តែអ្នកជិះម៉ូតូម៉ាកឡែតនៅខាងលិច បានជិះម៉ូតូសំដៅមករកខ្លួន ពេលនោះខ្លួនកំពុងឈរ ក្រោយ មកអ្នកជិះខាងក្រោយបានស្ទុះមកវាយខ្លួន បណ្តាលឲ្យរបួសកែងដៃខាងស្តាំ ស្មាខាងឆ្វេង និងក្បាល ត្រូវដោយសារខ្សែក្រវ៉ាត់។

-ក្រឡាបញ្ជីអានចម្លើយសាក្សីឈ្មោះ: [REDACTED] នៅសមត្ថកិច្ចចុះថ្ងៃទី២៩ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៦ ដែលមានខ្លឹមសារថា៖ នៅថ្ងៃទី២៩ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៦ វេលាម៉ោងប្រហែល១១ ពេលនោះខ្លួនបាន ចុះពីផ្ទះ ហើយដើរទៅទិញទឹកអំពៅនៅជិតភ្នំបហាត់ប្រាណខ្លាញ់ ពេលខ្លួនដើរកាត់ទីនោះពុំទាន់មាន ទំនាស់អ្វីនៅទីនោះទេ ពេលដែលខ្លួនទិញទឹកអំពៅ ហើយដើរត្រឡប់មកវិញ មកដល់កន្លែងហាត់ ប្រាណខ្លាញ់ ខ្លួនក៏បានឃើញមនុស្សផ្អើល ដោយសារក្រុមភ្លេងស្ទាវកាប់គ្នា ហើយខ្លួនបានដើរចូល ទៅមើល ឃើញភ្លេងស្ទាវម្នាក់រងរបួសមានឈាម តែខ្លួនមិនដឹងថាត្រូវចំក្រងណាទេ ពេលដែលខ្លួន

កំពុងឈរមើលនោះ ស្រាប់តែមានភ្លេងដែលជាពួកម៉ាករបស់ជនរងគ្រោះបានចោទប្រកាន់មកលើរូបខ្លួនថា រូបខ្លួនជាបច្ចុប្បន្នរបស់ជនបង្ក ហើយបាននាំខ្លួនមកស្នាក់ការនគរបាលប៉ុស្តិ៍បឹងព្រលិត ដើម្បីធ្វើការសាកសួរតែម្តង។

-ក្រឡាបញ្ជីអានចម្លើយសាក្សីឈ្មោះ: [REDACTED] នៅសមត្ថកិច្ចចុះថ្ងៃទី២៩ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៦ ដែលមានខ្លឹមសារថា៖ នៅថ្ងៃទី២៩ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៦ នៅមុនពេលកើតហេតុ ខ្លួននៅរៀនក្នុងវិទ្យាល័យយុគនូវ រហូតដល់វេលាម៉ោង៩ ខ្លួនមានម៉ោងលីប០២ម៉ោង ក្រោយចេញពីរៀនខ្លួននិងមិត្តភក្តិ០២នាក់ទៀត មានឈ្មោះ: [REDACTED] និងឈ្មោះ [REDACTED] បានបបួលគ្នាមកលេងអ៊ិនធើណែតនៅផ្ទះលេខ៣៦៧ ផ្លូវលេខ២៣៨ សង្កាត់បឹងព្រលិត ខណ្ឌលមករា រាជធានីភ្នំពេញ រហូតដល់វេលាម៉ោង១១និង១៥នាទី ស្រាប់តែខ្លួនឃើញជនល្មើសមកធ្វើសកម្មភាពកាប់មកលើឈ្មោះ: [REDACTED] [REDACTED] បណ្តាលឲ្យរយះក្បាលចេញឈាម។ បច្ចុប្បន្នជនជាប់ចោទមានគ្នា១១នាក់ជិះម៉ូតូ០៤គ្រឿង មានម៉ូតូម៉ាកឡែត ពណ៌សខ្មៅ មួយគ្រឿង, ម៉ូតូម៉ាកសុបពីពណ៌ក្រហម មួយគ្រឿង, ម៉ាកស៊ុមម៉ែពណ៌ខ្មៅមួយគ្រឿង និងម៉ាកនិចពណ៌សមួយគ្រឿង។ ក្រោយពីធ្វើសកម្មភាពកាប់ជនរងគ្រោះនៅចំណុចមុខផ្ទះលេខ៣៦៧ ផ្លូវលេខ១៣៨ រួចជនជាប់ចោទជិះម៉ូតូចេញទៅទិសខាងកើតបាត់អស់ទៅ។ ក្រោយមកទើបឃើញប៉ូលីសទៅដល់ ហើយបញ្ជូនជនរងគ្រោះទៅពេទ្យ ហើយខ្លួនមកប៉ុស្តិ៍ប៉ូលីសដើម្បីបំភ្លឺ។

លោក [REDACTED] មេធាវីការពារសិទ្ធិដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីឈ្មោះ: [REDACTED] បានធ្វើសេចក្តីសន្និដ្ឋានថា

ក្រោយពីស្តាប់ការដេញដោល និងពិនិត្យឯកសារដែលខ្ញុំមាន ឃើញថា កាលពីថ្ងៃទី២៩ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៦ ពិតជាមានអង្គហេតុហិង្សាកើតឡើងពិតប្រាកដមែន ដោយមានជនល្មើសជាច្រើននាក់ ដែលកាប់មកលើជនរងគ្រោះបណ្តាលឱ្យមានរបួសយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរបណ្តាលឱ្យកូនក្តីខ្ញុំខូចដៃ និងមានស្ថានភាពមិនប្រក្រតីដូចដើម ហើយជនជាប់ចោទដែលជាដៃដល់ឈ្មោះ [REDACTED] ក៏បានសារភាពថា បានកាប់កូនក្តីខ្ញុំដែរ ហេតុនេះខ្ញុំស្នើសុំចៅក្រមជំនុំជម្រះផ្តន្ទាទោសជនជាប់ចោទតាមច្បាប់ និងឱ្យជនជាប់ចោទសងសំណងមកកូនក្តីខ្ញុំតាមការទាមទារ។

តំណាងអយ្យការធ្វើសេចក្តីសន្និដ្ឋានប្តឹងសុំថា

ក្រោយពីស្តាប់ចម្លើយជនជាប់ចោទ ក្រោយពីពិនិត្យកសុតាង និងក្រោយពីស្តាប់ចម្លើយជនរងគ្រោះ ឃើញថា ជនជាប់ចោទឈ្មោះ: [REDACTED] កូនប្រុស , ឈ្មោះ [REDACTED] កូនប្រុស និងឈ្មោះ [REDACTED] កូនប្រុស ពិតជាបានប្រើអំពើហិង្សាលើជនរងគ្រោះដោយប្រើអាវុធពិតប្រាកដមែន ហេតុនេះខ្ញុំសុំតម្កល់ការចោទប្រកាន់ដដែល និងស្នើសុំលោកស្រីចៅក្រមផ្តន្ទាទោសជនជាប់ចោទតាមច្បាប់។

មេធាវីការពារសិទ្ធិជនជាប់ចោទលោកស្រី [REDACTED] បានធ្វើសេចក្តីសន្និដ្ឋានការពារថា ក្រោយពីស្តាប់ចម្លើយជនជាប់ចោទឈ្មោះ: [REDACTED] និងអំណានចម្លើយសាក្សី ក៏ដូចជាចម្លើយរបស់ជនជាប់ចោទឈ្មោះ [REDACTED] ឃើញថា ពុំបានចង្អុលបង្ហាញថាកូនក្តីខ្ញុំឈ្មោះ [REDACTED] ទទួលរូមប្រព្រឹត្តឡើយ ហេតុនេះនាងខ្ញុំជាមេធាវីការពារសិទ្ធិជនជាប់ចោទឈ្មោះ: [REDACTED] ស្នើសុំលោកស្រីចៅក្រមមេត្តាឱ្យកូនក្តីខ្ញុំរួចផុតពីការចោទប្រកាន់។

មេធាវីការពារសិទ្ធិជនជាប់ចោទលោក [REDACTED] បានធ្វើសេចក្តីសន្និដ្ឋានការពារថា ក្រោយពីស្តាប់ចម្លើយជនជាប់ចោទឈ្មោះ [REDACTED] និងចម្លើយរបស់កូនក្តីខ្ញុំគ្រប់នីតិវិធី ឃើញថា កូនក្តីខ្ញុំឈ្មោះ [REDACTED] ពុំបានប្រព្រឹត្តឡើយ គឺគាត់ជិះម៉ូតូជាមួយឈ្មោះ [REDACTED] ហើយពេលដល់កន្លែងកើតហេតុឈ្មោះ [REDACTED] លាតចុះពីលើម៉ូតូដោយខ្លួនឯង ហើយកូនក្តីខ្ញុំពុំបានដឹងរឿងឡើយ គាត់ទៅជាមួយឈ្មោះ [REDACTED] ដើម្បីលេងហ្គេមប៉ុណ្ណោះ ពុំមានចេតនាទៅបង្កហិង្សា ឬសមគំនិតជាមួយឈ្មោះ [REDACTED] ទេ ហើយបើតាមចម្លើយកូនក្តីខ្ញុំ គឺគាត់បានប្រាប់ហើយថា គាត់ពុំបានដឹងអ្វីឡើយ។ បើពិនិត្យមើលការចោទប្រកាន់លើកូនក្តីខ្ញុំតាមមាត្រា២១៨ នៃក្រមព្រហ្មទណ្ឌនោះ គឺពុំចូលឡើយមើលធាតុផ្សំនៃបទល្មើស គឺសួរថាកូនក្តីខ្ញុំមានការគិតទុកជាមុនអត់ គឺអត់ទេ កូនក្តីខ្ញុំបាទពុំបានដឹងទេ គឺឈ្មោះ [REDACTED] លាតចុះពីលើម៉ូតូខ្លួនឯង កូនក្តីខ្ញុំពុំដឹងទេ ហើយសួរថាតើកូនក្តីខ្ញុំមានប្រើអាវុធទេ គឺអត់ទេ អាវុធជារបស់ឈ្មោះ [REDACTED] មែន ជារបស់កូនក្តីខ្ញុំទេ បើពិនិត្យមើលធាតុសក្យានុម័ត គឺកូនក្តីខ្ញុំពុំបានបញ្ចេញសកម្មភាពអ្វីទេ ហេតុនេះស្នើសុំចៅក្រមជំនុំជម្រះឱ្យកូនក្តីខ្ញុំរួចផុតពីការចោទប្រកាន់។

ជនជាប់ចោទឈ្មោះ [REDACTED] បាននិយាយសម្តីចុងក្រោយថា

សំណូមពរសុំតុលាការបន្ធូរបន្ថយទោសឱ្យខ្ញុំបាទផង។

- ក្រោយពីបានស្តាប់ចម្លើយជនជាប់ចោទ
- ក្រោយពីបានស្តាប់ចម្លើយជនរងគ្រោះ
- ក្រោយពីបានស្តាប់អំណានចម្លើយដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណី
- ក្រោយពីបានស្តាប់អំណានចម្លើយសាក្សី
- ក្រោយពីបានស្តាប់សេចក្តីសន្និដ្ឋានមេធាវីការពារសិទ្ធិដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណី
- ក្រោយពីបានស្តាប់សេចក្តីសន្និដ្ឋានប្តឹងសុំរបស់តំណាងអយ្យការ
- ក្រោយពីបានស្តាប់សេចក្តីសន្និដ្ឋានមេធាវីការពារសិទ្ធិជនជាប់ចោទ
- ក្រោយពីបានស្តាប់សម្តីចុងក្រោយរបស់ជនជាប់ចោទ
- ក្រោយពីបានពិនិត្យកសុតាងជាឯកសារនានាក្នុងសំណុំរឿង
- ក្រោយពីបានពិនិត្យពិចារណាត្រឹមត្រូវតាមច្បាប់ហើយ

សាលាដំបូងរាជធានីភ្នំពេញ

យល់ឃើញថា

-តាមដីកាសម្រេចបញ្ជូនសំណុំរឿងទៅជំនុំជម្រះលេខ២៥៣២-ឈ-ជ.ជ ចុះថ្ងៃទី២២ ខែកក្កដា ឆ្នាំ២០១៦ របស់ចៅក្រមស៊ើបសួរសាលាដំបូងរាជធានីភ្នំពេញ បានសម្រេចបញ្ជូនជនជាប់ចោទឈ្មោះ [REDACTED] ភេទប្រុស អាយុ១៩ឆ្នាំ ជាតិខ្មែរ, ឈ្មោះ [REDACTED] ភេទប្រុស អាយុ១៥ឆ្នាំ ជាតិខ្មែរ និងឈ្មោះ [REDACTED] ភេទប្រុស អាយុ១៤ឆ្នាំ ជាតិខ្មែរ ទៅជំនុំជម្រះពីបទ ហិង្សាដោយចេតនាមានស្ថានទម្ងន់ទោស ប្រព្រឹត្តនៅចំណុចមុខផ្ទះលេខ១១២ ផ្លូវលេខ២៣៨ ភូមិ១ សង្កាត់បឹងព្រលិត ខណ្ឌ៧មករា រាជធានីភ្នំពេញ កាលពីថ្ងៃទី២៩ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៦ តាមមាត្រា២១៨ នៃក្រមព្រហ្មទណ្ឌ។

-តាមចម្លើយជនជាប់ចោទឈ្មោះ: [REDACTED] ថា ខ្លួនដឹងពីការចោទប្រកាន់របស់ព្រះ
រាជអាជ្ញាពីបទហិង្សាដោយចេតនាមានស្ថានទម្ងន់ទោស។ ខ្លួនឆ្លើយបញ្ជាក់នាពេលសវនាការជូនលោក
ស្រីចៅក្រមជំនុំជម្រះថា កាលពីថ្ងៃទី២៩ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៦ វេលាម៉ោង១១និង១៥នាទី ខ្លួន និងមិត្ត
ភក្តិចំនួន០៩នាក់ទៀតមានឈ្មោះ [REDACTED] ឈ្មោះ: [REDACTED] ឈ្មោះ: [REDACTED] ឈ្មោះ: [REDACTED] ឈ្មោះ: [REDACTED]
និងឈ្មោះ: [REDACTED] បានជិះម៉ូតូ០៤គ្រឿងចេញពីកន្លែងលេង Snooker នៅជិតសាលាជ័យថាវី
បំណងទៅលេងអ៊ិនធើណិតនៅអារីហ្សូននៅសង្កាត់បឹងព្រលិត ខណ្ឌលមករា ពេលនាំគ្នាជិះទៅដល់
មុខកន្លែងលេងអ៊ិនធើណិតនោះ ក៏ជួបជាមួយបច្ចុប្បន្នដែលជិះម៉ូតូពីរគ្រឿងជា(បច្ចុប្បន្នឈ្មោះ: [REDACTED]) នៅ
អារីណាហ្សូន។ ពេលនោះខ្លួននៅមុខអារីណាហ្សូន ពួកគេវាយគ្នានៅក្រោយ ហើយស្រាប់តែឈ្មោះ:
[REDACTED] ស្រែកថា ជួយផងៗ ខ្លួនក៏ចុះពីលើម៉ូតូកាប់លើបច្ចុប្បន្នខាងនោះខ្លួនមានសាំម៉ូវីមួយ ចំណែកបច្ចុប្បន្នគេ
មានសាំម៉ូវីពីរ។ ខ្លួនកាប់ត្រូវគេម្នាក់ក្រុងក្បាល និងដៃ ហើយក៏ឡើងម៉ូតូជិះជាមួយឈ្មោះ: [REDACTED] រត់តែ
ម្តង។ ខ្លួនសុំរក្សាចម្លើយកន្លងមកគ្រប់ដំណាក់កាល។ ខ្លួនធ្លាប់មានជម្លោះជាមួយបច្ចុប្បន្នខាងជនរងគ្រោះ
ម្តងនៅកោះពេជ្រម្តងហើយ ដោយពួកគេដេញកាប់ខ្លួនតែខ្លួនជិះម៉ូតូគេចខ្លួនផុត លុះនៅថ្ងៃកើតហេតុក៏
ជួបពួកជនរងគ្រោះដោយចៃដន្យ ក៏ពួកគាត់ខ្លួនវែងស្រែកឱ្យខ្លួនជួយ ខ្លួនក៏កាប់ទៅលើជនរងគ្រោះប៉ុណ្ណោះ
ខ្លួនកាប់លើជនរងគ្រោះ តែពុំដឹងថាត្រូវប៉ុន្មានកាំបិតទេ។ ពេលជិះម៉ូតូឈ្មោះ: [REDACTED] ជាអ្នកឧប
វាពុំបានដឹងថាខ្លួនមានលាក់កាំបិតទេ ហើយខ្លួនបបួលឈ្មោះ: [REDACTED] ទៅលេងហ្គេមនៅអារីណា
ហ្សូន ពុំបានបបួលថាទៅកាប់គ្នានោះទេ។

-តាមចម្លើយជនរងគ្រោះឈ្មោះ [REDACTED] នៅថ្ងៃកើតហេតុខ្លួនកំពុងតែជិះម៉ូតូពីរ
គ្រឿងមានគ្នា០៥នាក់ទៅលេងហ្គេមនៅអារីណាហ្សូន ក្រោយពីលេងហើយខ្លួនចេញមកវិញ ក៏ឃើញ
ពួកខាងជនល្មើសវាយខ្លួនដោយដៃសិន ពួកវាមានគ្នាច្រើនណាស់ដោយជិះម៉ូតូ០៥គ្រឿងដោយមួយ
ម៉ូតូជិះពីរនាក់ទៅបីនាក់ ពេលដែលខ្លួននោះខ្លួនរត់ចូលក្នុង តែបួនខ្លួនឈ្មោះ [REDACTED] ត្រូវ
គេវែនៅក្រៅ ខ្លួនក៏ចេញទៅជួយ ស្រាប់តែជនល្មើសដែលនៅចំពោះមុខខ្លួននេះកាប់ខ្លួនមួយកាំបិតត្រូវ
ដៃ ហើយគាត់ថែមមួយកាំបិតទៀតពីក្រោយចំក្បាលខ្លួនទៀត បណ្តាលឱ្យខ្លួនសន្លប់តែម្តង។ បច្ចុប្បន្ន
គាត់មានគ្នាច្រើន និងមានកាំបិតគ្រប់ដៃ ព្រោះថាបើគាត់មានកាំបិតតែមួយដើមមិនអាចកាប់ខ្លួនដល់ទៅ
៥កាំបិតឡើយ។ ខ្លួនពុំដែលមានទំនាស់ជាមួយខាងជនជាប់ចោទ គឺគេមកវែខ្លួនតែម្តង ខ្លួនពុំបានតដៃ
ទេ។ ខ្លួនទាមទារ ៥០,០០០(ប្រាំម៉ឺន)ដុល្លារអាមេរិក។ បច្ចុប្បន្នខ្លួនពុំមានកាំបិតទេ ពេលគេកាប់ខ្លួនត្រូវ
មួយកាំបិត ខ្លួនចង់សន្លប់ហើយ ថែមខ្លួនមួយកាំបិតទៀត។ ខ្លួនពុំដែលមានទំនាស់ជាមួយគេឡើយ។
សព្វថ្ងៃខ្លួនមិនដូចដើមឡើយ ធ្វើការមិនកើត។ ខ្លួនចាំមុខបច្ចុប្បន្នគាត់កាប់ខ្លួនបាន ដែលជនជាប់ចោទ
នោះចំពោះមុខខ្លួននេះ។ ខ្លួនទៅលេងហ្គេមពីម៉ោង៩ព្រឹកដល់ម៉ោង១១ជាងក៏មានបញ្ហា។ ខ្លួនសន្លប់
ក្រោយពីខាងជនជាប់ចោទកាប់ខ្លួន។

-តាមអំណានចម្លើយជនជាប់ចោទឈ្មោះ: [REDACTED] នៅចៅក្រមស៊ើបសួរចុះថ្ងៃទី ១០ ខែ
ឧសភា ឆ្នាំ២០១៦ ដែលមានខ្លឹមសារថា៖ កាលពីថ្ងៃទី២៩ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៦ វេលាម៉ោង១០និង
៥០នាទី ពេលខ្លួនកំពុងនៅរៀនក្នុងសាលាបាក់ទុក ស្រាប់តែឈ្មោះ: [REDACTED] ជាអ្នកស្គាល់បាន
ទូរស័ព្ទហៅខ្លួនឱ្យចេញពីផ្ទះទៅជួបគេនៅមុខសាលា។ ពេលនោះខ្លួនដើរចេញទៅឃើញឈ្មោះ: [REDACTED]
[REDACTED] កំពុងតែអង្គុយលើម៉ូតូម៉ាកនិចណាំស ម្នាក់ឯង រួចឈ្មោះ: [REDACTED] ក៏ប្រើឱ្យខ្លួន

បើកម៉ូតូឧបវារៈទៅកន្លែងលេងស្តុកយ៉ែរជ័យថាវី។ ពេលនោះខ្លួនក៏បើកម៉ូតូទៅដល់សាលាជ័យថាវី ក៏ជួប
ឈ្មោះ: [REDACTED] ជាអ្នករៀននៅសាលាបាក់ទុកជាមួយខ្លួន, ឈ្មោះ: [REDACTED] ភេទប្រុស
រៀនសាលាបាក់ទុកជាមួយខ្លួនដែរ, ឈ្មោះ: [REDACTED] ភេទប្រុស ជាអ្នកស្គាល់, ឈ្មោះ: [REDACTED] ភេទប្រុស
រៀនសាលាបាក់ទុកជាមួយខ្លួន, ឈ្មោះ: [REDACTED] ឈ្មោះ: [REDACTED] ភេទប្រុស ជាអ្នកស្គាល់ និងពីរនាក់ទៀតមិន
ស្គាល់ឈ្មោះកំពុងតែលេងស្តុកយ៉ែរ។ បន្ទាប់មកក៏នាំគ្នាទៅកន្លែងលេងអ៊ិនធើណែតអាវីណាហ្សូនទាំង
អស់គ្នាទៀត នៅផ្ទះលេខ១១B ផ្លូវលេខ២៣៨ ភូមិ១ សង្កាត់បឹងព្រលិត ខណ្ឌលមករា រាជធានីភ្នំពេញ
ដោយជិះម៉ូតូបួនគ្រឿងមានគ្នា០៤នាក់ដូចខាងលើ។ ឈ្មោះ: [REDACTED] ក៏ឲ្យខ្លួនបើកម៉ូតូម៉ាកនិចឧប
ឈ្មោះ: [REDACTED] ចំណែកឈ្មោះ: [REDACTED] ជិះម៉ូតូម៉ាកលែត អ្នកឧបម្នាក់គេមិន
ស្គាល់ឈ្មោះ, ចំណែកម៉ូតូពីរគ្រឿងទៀតម៉ាកស្តុបពី ពណ៌ក្រហម និងមួយគ្រឿងទៀតម៉ាកស៊ីមម៉ែទិក
ប្រាក់ ដោយខ្លួនមិនដឹងថាអ្នកណាជាអ្នកឧបអ្នកណាទេ។ ពេលខ្លួនបើកម៉ូតូទៅមុខកន្លែងអ៊ិនធើណែត
ស្រាប់តែឃើញឈ្មោះ: [REDACTED] លាតចុះពីលើម៉ូតូខ្លួន ដោយខ្លួនមិនដឹងខ្លួន ហើយក៏ដក
កាំបិតលាក់ទុកចេញពីខ្លួន រត់ទៅប្រតាយប្រតប់គ្នាជាមួយភាគីម្ខាងទៀត ដែលមានគ្នាប្រហែល០៤
នាក់ កំពុងតែដើរចុះពីកន្លែងលេងអ៊ិនធើណែតនោះ ចំណែកខ្លួនភ័យពេកមិនបានឈប់ម៉ូតូទេ ហើយក៏
បើកម៉ូតូគេចខ្លួន ចំណែកឈ្មោះ: [REDACTED] ឃើញ ក៏លាតឡើងជិះម៉ូតូជាមួយដែរ ខ្លួនក៏បើកម៉ូតូ
មកសាលាបាក់ទុកវិញ ហើយឈ្មោះ: [REDACTED] ក៏បើកម៉ូតូម៉ាកនិច នោះចេញទៅបាត់ទៅ ហើយ
ខ្លួនក៏យកម៉ូតូរបស់ខ្លួននៅក្នុងសាលាបើកមកផ្ទះខ្លួនវិញទៅ។ ក្នុងរឿងនេះខ្លួនពុំបានដឹង និងសមគំនិត
ក្នុងអំពើហិង្សានេះទេ។ ម្យ៉ាងទៀតខ្លួនក៏ពុំបានដឹងថាឈ្មោះ: [REDACTED] រានលាក់កាំបិត និង
មានបំណងទៅកាប់គេដែរ។ ចំពោះរឿងហេតុហិង្សានៅថ្ងៃទី២០ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៦ ស្ថិតនៅខ្រើម
លែនមុខណាហ្គា ខ្លួនពុំបានដឹងរឿងហេតុទេ។ លុះមកដល់ថ្ងៃទី០១ ខែមីនា ឆ្នាំ២០១៦ វេលាម៉ោង
១៤និង៣០នាទី សមត្ថកិច្ចបានមកឃាត់ខ្លួននៅក្នុងសាលាបាក់ទុក ពេលខ្លួនកំពុងចេញពីរៀនគូរ។

-តាមអំណានចម្លើយដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីឈ្មោះ: [REDACTED] នៅចៅក្រមស៊ើបសួរចុះថ្ងៃទី
២៣ ខែមីនា ឆ្នាំ២០១៦ ដែលមានខ្លឹមសារថា៖ ខ្លួនសុំដកពាក្យបណ្តឹង និងកំណត់ហេតុបណ្តឹងចុះ
ថ្ងៃទី២៩ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៦ ឈប់ប្តឹងតទៅទៀតហើយ ពីព្រោះរបួសខាងស្តាំទងត្រចៀកស្តាំ និង
ចង្កាស្តាំតិចតួចប៉ុណ្ណោះ ដែលជនបង្កបានវាយមកលើខ្លួនកាលពីថ្ងៃទី២៩ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៦ ម៉ោង
ប្រហែល១១ នៅកន្លែងលេងហ្គេមហាត់ប្រាណ ផ្ទះលេខ១១B ផ្លូវលេខ២៣៨ ភូមិ១ សង្កាត់
បឹងព្រលិត ខណ្ឌលមករា រាជធានីភ្នំពេញ។ ចំពោះជនជាប់ចោទជិះម៉ូតូ០៤គ្រឿងមានគ្នា០៤ទៅ០៩
នាក់ ខ្លួនពុំដែលស្គាល់ទេ ហើយក៏ពុំធ្លាប់មានទំនាស់ជាមួយពួកគេដែរ។

-តាមអំណានចម្លើយសាក្សីឈ្មោះ: [REDACTED] នាសមត្ថកិច្ចចុះថ្ងៃទី២៩ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៦
ដែលមានខ្លឹមសារថា៖ កាលពីថ្ងៃទី២៩ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៦ វេលាម៉ោង៩ ខ្លួនបានចូលលេងហ្គេមនៅ
ក្នុងកន្លែងហាត់ប្រាណមានគ្នា០៥នាក់ គឺមានឈ្មោះ: [REDACTED] ភេទប្រុស អាយុ១៤ឆ្នាំ, ឈ្មោះ: [REDACTED] ភេទ
ប្រុស អាយុ១៩ឆ្នាំ, ឈ្មោះ: [REDACTED] ភេទប្រុស អាយុ១៤ឆ្នាំ, ឈ្មោះ: [REDACTED] ភេទប្រុស អាយុ២២ឆ្នាំ
និងរូបខ្លួន។ ក្រោយមកខ្លួនបាននាំគ្នាឈប់លេងនៅវេលាម៉ោងប្រហែល១១និង១៥នាទី ចេញមកក្រៅ
ស្រាប់តែបានឃើញម៉ូតូ០៤គ្រឿងនៅជ្រុងខាងលិច, មានម៉ូតូ០២គ្រឿងនៅខាងកើតមុខសាលាបឋម
ម៉ាកស្តុបពីពណ៌ក្រហម និងមួយគ្រឿងទៀតម៉ាកស៊ីមម៉ែ ពណ៌ខ្មៅ គ្មានស្លាកលេខ មួយសន្ទុះ

ស្រាប់តែអ្នកជិះម៉ូតូម៉ាកឡែតនៅខាងលិច បានជិះម៉ូតូសំដៅបករកខ្លួន ពេលនោះខ្លួនកំពុងឈរ ក្រោយ មកអ្នកជិះខាងក្រោយបានស្ទុះបកវាយខ្លួន បណ្តាលឲ្យរបួសតែងដៃខាងស្តាំ ស្មាខាងឆ្វេង និងក្បាល ត្រូវដោយសារខ្សែក្រវ៉ាត់។

-តាមអំណានចម្លើយសាក្សីឈ្មោះ [REDACTED] នៅសមត្ថកិច្ចចុះថ្ងៃទី២៩ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៦ ដែលមានខ្លឹមសារថា៖ នៅថ្ងៃទី២៩ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៦ វេលាម៉ោងប្រហែល១១ ពេលនោះខ្លួនបាន ចុះពីផ្ទះ ហើយដើរទៅទិញទឹកអំពៅនៅជិតត្រីបហាត់ប្រាណខ្លាញ់ ពេលខ្លួនដើរកាត់ដីនោះពុំទាន់មាន ទំនាស់អ្វីនៅទីនោះទេ ពេលដែលខ្លួនទិញទឹកអំពៅ ហើយដើរត្រឡប់មកវិញ មកដល់កន្លែងហាត់ ប្រាណខ្លាញ់ ខ្លួនក៏បានឃើញបុរសម្នាក់មកដោយសារក្រុបក្រងស្មៅកាប់គ្នា ហើយខ្លួនបានដើរចូល ទៅមើល ឃើញក្មេងស្មៅម្នាក់រងរបួសមានឈាម តែខ្លួនមិនដឹងថាត្រូវចំត្រង់ណាទេ ពេលដែលខ្លួន កំពុងឈរមើលនោះ ស្រាប់តែមានក្មេងដែលជាពួកម៉ាករបស់ជនរងគ្រោះបានចោទប្រកាន់មកលើរូប ខ្លួនថា រូបខ្លួនជាបច្ចុប្បន្នរបស់ជនបង្ក ហើយបាននាំខ្លួនមកស្នាក់ការនគរបាលប៉ុស្តិ៍បឹងព្រលិត ដើម្បីធ្វើ ការសាកសួរតែម្តង។

-តាមអំណានចម្លើយសាក្សីឈ្មោះ [REDACTED] នៅសមត្ថកិច្ចចុះថ្ងៃទី២៩ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ ២០១៦ ដែលមានខ្លឹមសារថា៖ នៅថ្ងៃទី២៩ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៦ នៅមុនពេលកើតហេតុ ខ្លួននៅរៀន ក្នុងវិទ្យាល័យយុគនុរ រហូតដល់វេលាម៉ោង៩ ខ្លួនមានម៉ោងលីប០២ម៉ោង ក្រោយចេញពីរៀនខ្លួននិង មិត្តភក្តិ០២នាក់ទៀត មានឈ្មោះ [REDACTED] និងឈ្មោះ [REDACTED] បានបបួលគ្នាមកលេងអ៊ុនធើ ណែតនៅផ្ទះលេខ៣៦៧ ផ្លូវលេខ២៣៨ សង្កាត់បឹងព្រលិត ខណ្ឌ៧មករា រាជធានីភ្នំពេញ រហូតដល់ វេលាម៉ោង១១និង១៥នាទី ស្រាប់តែខ្លួនឃើញជនល្មើសមកធ្វើសកម្មភាពកាប់មកលើឈ្មោះ [REDACTED] [REDACTED] បណ្តាលឲ្យរយះក្បាលចេញឈាម។ បច្ចុប្បន្នជនជាប់ចោទមានឆ្នាំ១១នាក់ជិះម៉ូតូ០៤ គ្រឿង មានម៉ូតូម៉ាកឡែត ពណ៌សខ្មៅ មួយគ្រឿង, ម៉ូតូម៉ាកស្កុបពីពណ៌ក្រហម មួយគ្រឿង, ម៉ាកស៊ុយ ម៉ែរពណ៌ខ្មៅមួយគ្រឿង និងម៉ាកនិចពណ៌សមួយគ្រឿង។ ក្រោយពីធ្វើសកម្មភាពកាប់ជនរងគ្រោះនៅ ចំណុចមុខផ្ទះលេខ៣៦៧ ផ្លូវលេខ១៣៨ រួចជនជាប់ចោទជិះម៉ូតូចេញទៅទិសខាងកើតចាត់អស់ទៅ។ ក្រោយមកទើបឃើញប៉ូលីសទៅដល់ ហើយបញ្ជូនជនរងគ្រោះទៅពេទ្យ ហើយខ្លួនមកប៉ុស្តិ៍ប៉ូលីស ដើម្បីបំភ្លឺ។

-តាមរបាយការណ៍សំយោគលេខ ៥២របក ចុះថ្ងៃទី០៣ ខែមីនា ឆ្នាំ២០១៦ របស់ការិយា ល័យនគរបាលព្រហ្មទណ្ឌកំរិតស្រាល បានសន្និដ្ឋានថា ឈ្មោះ ប្រាក់ ចាន់សំណាង ឈ្មោះ [REDACTED] [REDACTED] ហៅ [REDACTED] ឈ្មោះ [REDACTED] ហៅ [REDACTED], ឈ្មោះ [REDACTED], ឈ្មោះ [REDACTED], ឈ្មោះ [REDACTED] និងគូកន០២នាក់ទៀតមិនស្គាល់ឈ្មោះ ពិតជាបានប្រព្រឹត្តអំពើ សមត្ថនិកក្នុងអំពើហិង្សា ដោយចេតនាមានស្ថានទម្ងន់ចោសដោយប្រើអាវុធ(កាំបិតកែវ) និងដោយសារមានបុរសម្នាក់កាប់ ទៅលើជនរងគ្រោះបណ្តាលឲ្យរបួសធ្ងន់ កាលពីថ្ងៃទី២៩ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៦ វេលាម៉ោង១១និង១៥ នាទី នៅចំណុចមុខផ្ទះលេខ១១២ ផ្លូវលេខ២៣៨ ភូមិ១ សង្កាត់បឹងព្រលិត ខណ្ឌ៧មករា រាជធានី ភ្នំពេញ ពិតប្រាកដមែន។

-មានភាពស៊ីសង្វាក់គ្នាយ៉ាងខ្លាំងរវាងចម្លើយជនជាប់ចោទ អំណានចម្លើយដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណី អំណានចម្លើយសាក្សី របាយការណ៍សំយោគលេខ ៥២របក ចុះថ្ងៃទី០៣ ខែមីនា ឆ្នាំ២០១៦ របស់

ការិយាល័យនគរបាលព្រហ្មទណ្ឌកំរិតស្រាល និងតាមការពិនិត្យឯកសារជាក់ស្តែងតាមរយៈរដ្ឋាភិបាលក្នុង
សំណុំរឿង បញ្ជាក់បានថា កាលពីថ្ងៃទី២៩ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៦ នៅចំណុចមុខផ្ទះលេខ១១២ ផ្លូវលេខ
២៣៨ ភូមិ១ សង្កាត់បឹងព្រលិត ខណ្ឌលមករា រាជធានីភ្នំពេញ ជនជាប់ចោទឈ្មោះ [REDACTED]
ភេទប្រុស អាយុ១៩ឆ្នាំ ជាតិខ្មែរ, ឈ្មោះ [REDACTED] ភេទប្រុស អាយុ១៥ឆ្នាំ ជាតិខ្មែរ និងឈ្មោះ [REDACTED]
[REDACTED] ភេទប្រុស អាយុ១៤ឆ្នាំ ជាតិខ្មែរ ពិតជាបានប្រព្រឹត្តនូវអំពើ ហិង្សាដោយចេតនាមានស្ថាន
ទម្ងន់ទោស ប្រាកដមែន ។

-ជនជាប់ចោទឈ្មោះ [REDACTED] ឈ្មោះ [REDACTED] និងឈ្មោះ [REDACTED] ជា
ជនដែលមាននីតិសម្បទាគ្រប់គ្រាន់ ដោយពុំមានសញ្ញាណណាមួយដែលនាំឲ្យមានមន្ទិលសង្ស័យថា ជន
នេះមានវិបល្លាសស្មារតីក្នុងការប្រព្រឹត្តបទល្មើសនោះទេ និងជាសមត្ថជនដែលមានការពិចារណាយល់
ដឹងអំពីផលវិបាក ដែលកើតចេញពីអំពើរបស់ខ្លួន ដែលស្ថិតក្នុងលក្ខខណ្ឌនៃការទទួលខុសត្រូវព្រហ្មទណ្ឌ
ហេតុនេះត្រូវតែទទួលខុសត្រូវនូវទង្វើរបស់ខ្លួនចំពោះមុខច្បាប់ព្រហ្មទណ្ឌជាធរមាន ។

-មានធាតុផ្សំនៃបទល្មើសគ្រប់គ្រាន់ដែលបញ្ជាក់ថា ពិតជាមានពិរុទ្ធភាពលើជនជាប់ចោទឈ្មោះ
[REDACTED] ភេទប្រុស អាយុ១៩ឆ្នាំ ជាតិខ្មែរ, ឈ្មោះ [REDACTED] ភេទប្រុស អាយុ១៥ឆ្នាំ
ជាតិខ្មែរ និងឈ្មោះ [REDACTED] ភេទប្រុស អាយុ១៤ឆ្នាំ ជាតិខ្មែរ ពបទ ហិង្សាដោយចេតនាមាន
ស្ថានទម្ងន់ទោស ប្រព្រឹត្តនៅចំណុចមុខផ្ទះលេខ១១២ ផ្លូវលេខ២៣៨ ភូមិ១ សង្កាត់បឹងព្រលិត ខណ្ឌ
លមករា រាជធានីភ្នំពេញ កាលពីថ្ងៃទី២៩ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៦ តាមមាត្រា២១៨ នៃក្រមព្រហ្មទណ្ឌ។

-ដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីឈ្មោះ [REDACTED] បានប្តឹងទាមទារការខូចខាតសំណងជម្ងឺចិត្ត
ចំនួន៥០,០០០(ប្រាំម៉ឺន)ដុល្លារអាមេរិក ហេតុនេះតុលាការនឹងធ្វើការពិចារណាទៅតាមព្យសនកម្មជាក់ស្តែង។

-នៅក្នុងសំណុំរឿងនេះ ពុំមានវត្តមានយកបញ្ជូនមកតុលាការទេ ហេតុនេះតុលាការពុំធ្វើការ
ពិចារណាពីបញ្ហានេះឡើយ។

-តាមសេចក្តីសន្និដ្ឋានប្តឹងសុំរបស់តំណាងអយ្យការ សូមតម្កល់ការចោទប្រកាន់ទុកជាបានការ
ដដែល ហេតុនេះតុលាការនឹងធ្វើការពិចារណាពីបញ្ហានេះ ។

**ហេតុដូច្នេះសាលាដំបូងរាជធានីភ្នំពេញ
វិនិច្ឆ័យសេចក្តី**

១-ផ្តន្ទាទោសជនជាប់ចោទ៖

- ក.ឈ្មោះ [REDACTED] ភេទប្រុស អាយុ១៩ឆ្នាំ ជាតិខ្មែរ ដាក់ពន្ធនាគារកំណត់រយៈ
ពេល ០៤(បួន)ឆ្នាំ។
- ខ.ឈ្មោះ [REDACTED] ភេទប្រុស អាយុ១៥ឆ្នាំ ជាតិខ្មែរ
- គ.ឈ្មោះ [REDACTED] ភេទប្រុស អាយុ១៤ឆ្នាំ ជាតិខ្មែរ

ដាក់ពន្ធនាគារក្នុងម្នាក់ៗកំណត់រយៈពេល ០២(ពីរ)ឆ្នាំ តែទោសនេះត្រូវល្អជាធម្មតា។
ពីបទ ហិង្សាដោយចេតនាមានស្ថានទម្ងន់ទោស ប្រព្រឹត្តនៅចំណុចមុខផ្ទះលេខ១១២ ផ្លូវលេខ
២៣៨ ភូមិ១ សង្កាត់បឹងព្រលិត ខណ្ឌលមករា រាជធានីភ្នំពេញ កាលពីថ្ងៃទី២៩ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៦
តាមមាត្រា២១៨ នៃក្រមព្រហ្មទណ្ឌ។

២-បង្គាប់ឲ្យជនជាប់ចោទឈ្មោះ: [REDACTED] សងសំណងការខូចខាតចំនួន ៤០,០០០,០០០ (សែសិបលាន)រៀល, ឈ្មោះ: [REDACTED] សងសំណងការខូចខាតចំនួន ២០,០០០,០០០(ប្រាំលាន) រៀល និងឈ្មោះ: [REDACTED] សងសំណងការខូចខាតចំនួន ២០,០០០,០០០(ប្រាំលាន)រៀល ឲ្យ ទៅដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីឈ្មោះ: [REDACTED] រាមទារលើសពីនេះបដិសេធចោល។

-សាលក្រមនេះជំនុំជម្រះ និងប្រកាសជាសាធារណៈនៅថ្ងៃទី២២ ខែធ្នូ ឆ្នាំ២០១៦ ចំពោះមុខ ជនជាប់ចោទឈ្មោះ: [REDACTED] មេធាវីការពារសិទ្ធិជនជាប់ចោទ ដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណី មេធាវីការពារសិទ្ធិដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណី កំបាំងមុខជនជាប់ចោទឈ្មោះ [REDACTED] និងឈ្មោះ: [REDACTED]

ទុកសិទ្ធិប្តឹងទាស់ និងប្តឹងឧទ្ធរណ៍ក្នុងកំណត់ច្បាប់ ។

ក្រឡាបញ្ជី
ហត្ថលេខា និងក្រាម៖ [REDACTED]

ចៅក្រមជំនុំជម្រះ
ហត្ថលេខា និងក្រាម៖ [REDACTED]

បានចម្លងចេញត្រឹមត្រូវតាមច្បាប់ដើម ។

ឧត្តមនាយករដ្ឋមន្ត្រី ថ្ងៃទី២៩ ខែធ្នូ ឆ្នាំ២០១៦



បានឃើញ
ចៅក្រមជំនុំជម្រះ

[REDACTED]



ក្រឡាបញ្ជី

[REDACTED]